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Abstract (en)
The subject of the invention is a rolling aparatus (1) for sliding doors (6) or the like especially suspension-mounted thereon, with an undercarriage (2)
having at least one running roller (3), with a threaded bolt (7) arranged fixedly on the undercarriage (2) and with a supporting device (10) mounted
vertically adjustably on the threaded bolt (7) and intended for the sliding door (6), there being mounted on the threaded bolt (7) by means of an
appropriate internal thread (14) a bush (13) which is rotatable relative to the threaded bolt (7) and relative to the supporting device (10). To develop
the known rolling apparatus further, in such a way that the vertical-adjustment device can be actuated more easily, it is proposed by the invention
that there be arranged between the bush (13) and the supporting device (10) a ball bearing (12) or the like which consists of an inner bush formed
by the bush (13) and of an outer ring (17) arranged fixedly on the supporting device (10), between which inner bush and outer ring the balls (18) or
the like are arranged, the supporting device (10), the bush (13) and the ball bearing (12) being held positively in one another in such a way that the
supporting device (10) is supported on the bush (13) via the ball bearing (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Rollapparat (1) für daran insbesondere hängegelagerte Schiebetüren (6) oder dgl., mit einem wenigstens
eine Laufrolle (3) aufweisenden Fahrgestell (2), mit einem fest am Fahrgestell (2) angeordneten Gewindebolzen (7) sowie mit einer auf dem
Gewindebolzen (7) höhenverstellbar gelagerten Trageinrichtung (10) für die Schiebetür (6), wobei auf dem Gewindebolzen (7) eine Buchse (13) mit
einem entsprechenden Innengewinde (14) gelagert ist, die gegenüber dem Gewindebolzen (7) sowie bezüglich zur Trageinrichtung (10) drehbar
ist. Um den bekannten Rollapparat derart weiterzuentwickeln, daß die Höhenverstelleinrichtung leichter betätigbar ist, wird mit der Erfindung
vorgeschlagen, daß zwischen der Buchse (13) und der Trageinrichtung (10) ein Kugellager (12) oder dgl. angeordnet ist, das aus einer durch
die Buchse (13) gebildeten Innenbuchse sowie einem fest an der Trageinrichtung (10) angeordneten Außenring (17) besteht, zwischen denen
die Kugeln (18) oder dgl. angeordnet sind, wobei die Trageinrichtung (10), die Buchse (13) sowie das Kugellager (12) derart durch Formschluß
ineinandergehalten sind, daß die Trageinrichtung (10) über das Kugellager (12) auf der Buchse (13) abgestützt ist. <IMAGE>
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